
Protokół Nr I/2010
z sesji Rady Gminy Barciany

z dnia 01 grudnia 2010r.

Ad. 1. Przewodniczący Rady Gminy kadencji 2006-2010 – Henryk Nosek powiedział, że zgodnie z 
art. 20 ust. 2 o samorządzie gminnym pierwszą sesję nowej Rady zwołuje Przewodniczący Rady 
Gminy  poprzedniej  kadencji  na  dzień  przypadający  w  ciągu  7  dni  po  ogłoszeniu  zbiorczych 
wyników wyborów do Rady. Termin ten został zachowany. Sesja została zwołana oraz ustalony 
porzadek obrad.  Przekazał przewodniczenie sesji radnemu seniorowi, którym jest Pan Hansi Jurgen 
Malecki. 

Pan Hansi Jurgen Małecki – radny senior otworzył I sesję Rady Gminy  Barciany na podstawie art. 
20  ust.  2c  ustawy o  samorządzie  gminym.  Powiedział,  że  będzie  prowadził  obrady sesji  jako 
najstarszy wiekiem radny do czasu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. Zapewnił, że dołoży 
wszelkich starań, aby część pierwsza przebiegała sprawnie i zgodnie z prawem. Powiedział, że w 
przypadku  Rady  Gminy  Barciany  ustawowy  skład  wynosi  15  radnych.  Na  podstawie  listy 
obecności stwierdził  prawomocność obrad – 15 radnych, quorum do przeprowadzenia wyborów 
oraz podejmowania prawomocych uchwał.  Powitał  serdecznie Wójta  Gminy Barciany-  Łukasza 
Wiśniewskiego, w otoczeniu Sekretarza i Skarbnika oraz wszystkich państwa. 

Ad. 2. Prowadzący obrady sesji radny senior- Pan Hansi Jurgen Małecki zarządził przystąpienie do 
ślubowania przez nowo wybranych radnych. Wyjaśnił, że ślubowanie będzie odbywało się w ten 
sposób, że po odczytaniu roty ślubowania kolejno wywołani radni powstają i  wypowiadają słowo 
"ślubuję". Dodał, że można dodać słowa: "Tak mi dopomóż Bóg". Imiona i nazwiska Radnych z 
listy  obecności  odczytał  najmłodszy  radny  –  Andrzej  Fedczak.  Radny  senior   odczytał  rotę 
ślubowania, a kolejno wyczytani radni złożyli ślubowanie. 

Ad. 3. Następnie powiedział, że kolejnym punktem obrad jest ustalenie porządku obrad sesji, który 
został przygotowany przez Przewodniczącego Rady Gminy poprzedniej kadencji- Pana Henryka 
Noska, któremu podziękował za trud, jaki włożył w przygotowanie sesji. Odczytał proponowany 
porządek obrad. Zapytał czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad. 
Uwag  nie  zgłoszono.  Następnie  prowadzący  obrad  radny  senior  poddał  porządek  obrad  pod 
głosowanie. W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Ślubowanie radnych.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Powołanie sekretarza obrad.
5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy:
1) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy;
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej;
3) przedstawienie sposobu głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Gminy w oparciu o Statut  

Gminy Barciany;
4) prezentacja (wystąpienia) kandydatów;
5) przeprowadzenie głosowania tajnego;
6) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Gminy.
6. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego Seniora.
7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy:
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1) ustalenie ilości wybieranych Wiceprzewodniczących;
2) zgłaszanie kandydatów na funkcje Wiceprzewodniczących Rady Gminy;
3) powołanie Komisji Skrutacyjnej:
4)  przedstawienie  sposobu głosowania  nad  wyborem Wiceprzewodniczących  Rady Gminy w oparciu  o 
Statut Gminy Barciany;
5) prezentacja (wystąpienia) kandydatów;
6) przeprowadzenie głosowania;
7) podjęcie uchwał stwierdzających wybór. 
8. Powołanie Komisji Rewizyjnej.
9. Powołanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
10. Powołanie Komisji Finansów i Budżetu.
11. Powołanie Komisji Oświaty,Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych.
12. Powołanie Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.
13. Sprawozdanie Wójta Gminy Barciany o stanie Gminy.
14. Sprawy różne.
15. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy.

  

Ad.  4. Prowadzący obrady sesji  radny senior  powołał  na  sekretarza  obrad  radnego  Zbigniewa 
Stankiewicza. 

Ad. 5. Następnie prowadzący obrad sesji radny senior powiedział, że kolejnym punktem obrad sesji 
jest wybór Przewodniczącego Rady Gminy Barciany. 

1) Prowadzący obrad sesji radny senior przypomniał kolejno podpunkty do tego punktu. Poprosił o 
zgłaszanie kandydatów. 

Radny Robert Gastołek zgłosił kandydaturę radnego Wiesława Gajdowskiego.

Radna Eugenia Gbur zgłosiła kandydaturę radnej Wiesławy Małgorzaty Kłaczko-Dyjas.

Radna Jolanta Koryga zgłosiła kandydaturę radnego Hansiego Jurgena Maleckiego. 

Radny Wiesław Gajdowski zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Stankiewicza.

Prowadzący  obrady  sesji  radny  senior  –  Hansi  Jurgen  Malecki  zwrócił  się  do  każdego  ze 
zgłoszonych kandydatów z zapytaniem czy wyrażają zgodę na kandydowanie.

Radny Wiesław Gajdowski wyraził zgodę na kandydowanie.

Radna Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas wyraziła zgodę na kandydowanie.

Radny Hansi Jurgen Malecki nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Radny Zbigniew Stankiewicz nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Pozostały dwie kandydatury: Wiesław Gajdowski i  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas. 

2) powołania Komisji Skrutacyjnej:

Prowadzący obrady sesji radny senior – Hansi Jurgen Malecki przypomniał, że w skład Komisji 

2



Skrutacyjnej  nie mogą wchodzić osoby kandydujące.  Poprosił  o zgłaszanie radnych do Komisji 
Skrutacyjnej. 

Radny Wiesław Gajdowski zgłosił radną Mariannę Stefańską.  

Radny Zbigniew Stankiewicz zgłosił radnego Andrzeja Szwajdycha.

Radny Robert Gastołek zgłosił radną Jolantę Koryga. 
  
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę do składu Komisji  Skrutacyjnej. Poddał pod głosowanie skład 
Komisji Skrutacyjnej. W głosowaniu jawnym za proponowanym składem głosowało 15 za. Ogłosił 
20-minutową  przerwę  w  celu  ukonstytuowania  się  Komisji  Skrutacyjnej  oraz  przygotowanie 
projektu sposobu głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Gminy w oparciu o Statut 
Gminy Barciany.
      
3) Po przerwie prowadzący obrady sesji radny senior – Hansi Jurgen Malecki wznowił obrady i 
poprosił  Przewodniczącą  Komisji  Skrutacyjnej  –  Mariannę Stefańską o przedstawienie  projektu 
sposobu głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  –  Marianna  Stefańska  przedstawiła  projekt  sposobu 
głosowania ( sposób głosowania stanowi załącznik do protokołu ).

Uwag nie zgłoszono do przedstawionego projektu sposobu głosowania. Prowadzący obrady sesji 
radny senior – Hansi Jurgen Malecki poddał proponowany sposób głosowania pod głosowanie. W 
głosowaniu jawnym sposób głosowania dla wyboru Przewodniczącego Rady Gminy został przyjęty 
jednogłośnie – 15 głosów za.    

4) Następnie  prowadzący obrady sesji radny senior – Hansi Jurgen Malecki poprosił zgłoszonych 
kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy o zaprezentowanie. Wyznaczył 5-minutowy limit 
czasu na autoprezentację o kolejności alfabetycznej.

Radny Wiesław Gajdowski podziękował za udzielony głos. Przedstawił się. Powiedział, że ma 49 
lat, żonaty od 24 lat, 1 dziecko, od 3 lat nieaktywny zawodowo, ale aktywny samorządowo. Drugą 
kadencję, dzięki zaufaniu wyborców okręgu wyborczego nr 1 zdobył mandat. Powiedział, że dołoży 
wszelkich starań, aby nie zawieść zaufania pokładanego w jego osobie przez mieszkańców tego 
okręgu.  Do  tej  pory  minionej  kadencji   pracował  w  dwóch  komisjach  stałych  Rady  Gminy, 
prowadził jedną komisję doraźną i pracował w drugiej komisji doraźnej. Jest członkiem Lokalnej 
Grupy Działania  pod przewodnictwem  Pana Witolda Bogdanowicza.  Także działał  w Związku 
Gmin Barcja jako delegat z ramienia Rady Gminy Barciany.  Podziękował.

 Następnie głos zabrała druga kandydatka – radna Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas. 

Radna Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas rozpoczęła prezentację od tego, że jest  mieszkanką 
Gminy Barciany od urodzenia- 23 lata mieszkała w Barcianach i 22 lata mieszka w Skierkach, stąd 
myśli, że jej osoba jest doskonale znana również dla radnych.  Powiedziała, że życie stawiało przed 
nią  wysokie  wymagania  czy  to  osobiste  czy  zawodowe.   Z  każdych   wymagań  i  przeszkód 
wywiązała  się  solidnie.  Jest  matką  trzech synów-  dwóch jest  na  studiach,  a  jeden jest  jeszcze 
gimnazjalistą. Jest szczęśliwą żoną, a także sumiennym pracownikiem w Szkole Podstawowej w 
Windzie,  gdzie  pracuje  od  26  lat.  Działa  także  w  stowarzyszeniu  –  jest  Wiceprezesem 
Stowarzyszenia Barciańska Inicjatywa Oświatowa. Dodała, że ma jedną zaletę, której podejrzewa 
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nie ma kontrkandydat – ma kobiecą intuicję. Podziękowała.

Prowadzący  obrady  sesji  radny  senior  –  Hansi  Jurgen  Malecki  podziękował  za  prezentacje 
kandydatów. Poprosił następnie Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart 
do głosowania, w związku z czym ogłosił 5-min. przerwę w obradach. 

5) Po przerwie prowadzący obrady sesji radny senior – Hansi Jurgen Malecki wznowił obrady sesji.  
Poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o przypomnienie sposobu głosowania. 

Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej-  Marianna  Stefańska  przypomniała  zasady  głosowania. 
Następnie kolejno według listy obecności odczytywała imię i nazwisko radnych, którzy podchodzili 
do członków Komisji, a ci z kolei wręczali karty do głosowania. Po oddaniu głosu w miejscu do 
tego wyznaczonym, każdy radny następnie wrzucał kartę do urny. 

Prowadzący obrady sesji radny senior – Hansi Jurgen Malecki podziękował, zarządził 10-minutową 
przerwę  i  poprosił  Komisję  Skrutacyjną  o  zliczenie  głosów  oraz  sporządzenie  protokołu 
głosowania.

Po przerwie prowadzący obrady sesji radny senior – Hansi Jurgen Malecki wznowił obrady sesji. 
Poprosił  Przewodniczącą  Komisji  Skrutacyjnej  o  odczytanie  protokołu  Komisji  dla  wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Barciany.

 
Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej-  Marianna  Stefańska  odczytała  protokół  Komisji. 
Przewodniczącym  Rady  Gminy  Barciany  w  wyniku  głosowania  tajnego  została  wybrana  Pani 
Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas.  (protokół  Komisji  Skrutacyjnej  stanowi  załącznik  do 
protokołu)

6) Prowadzący obrady sesji radny senior – Hansi Jurgen Malecki podziękował Komisji Skrutacyjnej 
za  pracę  i  pogratulował  radnej  wybranej  na  Przewodniczącą  Rady Gminy.  Odczytał  następnie 
uchwałę  Nr  I/1/2010  w  sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Barciany.  Poprosił 
następnie Przewodniczącą Rady Gminy Barciany o zajęcie miejsca. Prowadzący obrady sesji radny 
senior – Hansi Jurgen Malecki powiedział, że w poczuciu spełnionego obowiązku, a także z ulgą 
podziękował i poprosił o dalsze prowadzenie obrad. 

Ad. 6. Przewodnicząca Rady Gminy Barciany- Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała 
tym wszystkim radnym, którzy jej zaufali i powierzyli niebywałą  odpowiedzialność. Powiedziała, 
że postara się nie zawieść zaufania. Myśli, że sytuacja, która się wytworzyła jest bardzo dobra dla 
naszej gminy, bowiem nie ma nic lepszego niż dialog. Tutaj widać wyrażnie, że między radnymi 
będzie dialog, który będzie służył rozwojowi naszej gminy. Myśli, że to jest bardzo dobra sytuacja 
dla  nas.  Chciałaby podziękować  w tym miejscu  swoim wyborcom,  którzy  zagłosowali  na  nią. 
Podziękowała wszystkim, którzy oddali na nią głos w  okręgu wyborczym nr 7 , sołectwa Skierki  i  
Podławki.  Podziękowała również człowiekowi, który ją zauważył i do życia społecznikowskiego 
powołał -Panu Witoldowi Bogdanowiczowi, bowiem w jego komitecie pracowała i dzięki niemu 
została zauważona i doceniona.  Powiedziała następnie coś co jej przyszło do głowy, gdy usłyszała 
o wynikach wyborów. Pomyślała, że można się było tego spodziewać, że 10 mężczyzn zagłosuje na 
nią,  a  5  kobiet   na  Pana  Wiesława  Gajdowskiego.  To  było  bardzo  oczywiste.  Podziękowała 
męźczyznom.  Poprowadziła dalszą część sesji. 
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Ad.  7.  1)  -  2)Przewodnicząca  Rady  Gminy  Barciany-  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas 
powiedziała, że przystąpimy teraz do wyboru dwóch wiceprzewodniczących, którzy pomogą jej w 
prowadzeniu  Rady.  Zaproponowała  kandydatów,  których  nazwiska  padły  przy  zgłaszaniu 
kadydatów  na  Przewodniczącego  Rady.  Były  to  nazwiska  radnego  Stankiewicza  i  radnego 
Maleckiego. Widziała by tych dwóch Panów jako Wiceprzewodniczących. Skierowała pytanie czy 
Pan Hansi Jurgen Malecki zgodzi się z nią współpracować w randze Wiceprzewodniczącego. 

Radny Hansi Jurgen Malecki odpowiedział, że wyraża zgodę.

To samo pytanie Przewodnicząca Rady Gminy skierowała do radnego Stankiewicza.

Radny Zbigniew Stankiewicz wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Robert Gastołek poprosił o udzielenie głosu. Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu 
radnemu Robertowi Gastołkowi.    

Radny Robert Gastołek zaproponował kandydaturę radnego Wiesława Gajdowskiego. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jeszcze inne propozycje. Propozycji nie 
było. Przedstawiła zgłoszone kandydatury. 

3) Przewodnicząca  Rady  Gminy  zapytała  następnie  radnych  czy  Komisja  Skrutacyjna  może 
pracować w tym samym składzie. Poddała tę propozycje pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 
wszyscy radni  głosowali  za.  Zapytała  czy Komisja  Sktrutacyjna  zgadza  się  pracować w takim 
samym  składzie.  Członkowie  Komisji  odpowiedzieli,  że  tak.  Następnie  Przewodnicząca  Rady 
Gminy zarządziła 5-minutową przerwę, żeby Komisja przygotowała organizację wyborów. 

4)  Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że istnieje konieczność dostosowania 
sposobu głosowania do wyboru dwóch Przewodniczących zgodnie ze Statutem. Zarządziła kolejną 
5-minutową przerwę.    

Po  przerwie  Przewodnicząca  Rady Gminy wznowiała  obrady sesji.  Poprosiła  o  przedstawienie 
projektu sposobu głosowania dla wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Marianna Stefańska odczytała projekt sposobu głosowania 
dla wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.      

Radny  Wiesław  Gajdowski  zaproponował,  aby  za  jednym  głosowaniem  wybrać  dwóch 
Wiceprzewodniczących  Rady  Gminy.  Stwierdził,  że  byłoby  prościej-  pierwszy 
Wiceprzewodniczący największą ilością głosów i drugi Wiceprzewodniczący – największą ilością 
głosów. Było by obiektywnie. Poprosił  o opinię mecenasa.

Radca  Prawny-  Marek Zawadka powiedział,  że  to  Rada Gminy określa  sposób głosowania  dla 
wyboru  Wiceprzewodniczących.  Komisja  Skrutacyjna  przedstawiła  propozycję,  aby  wybrać 
jednego Wiceprzewodniczącego, a następnie spośród ewentualnych kandydatów dokony zostanie 
wybór  następnego  Wiceprzewodniczącego.  Nie  byłoby  wówczas  według  opinii  Komisji 
Skrutacyjnej  uzyskania  bezwzględnej  większości  głosów,  która  jest  wymagana.  Powiedział,  że 
jeżeli  Rada chciałaby wybrać dwóch Wiceprzewodniczących to trzeba opracować nowe zasady. 
Komisja ma projekt, więc poprosił aby Komisja udała się na naradę. 
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Radny Hansi Jurgen Malecki poprosił o zabranie głosu. Powiedział, że jego zdaniem sprawa jest 
niezwykle  prosta  –  na  karcie  do  głosowania  powinny znaleźć  się  3  nazwiska.  Skoro  mamy 2 
miejsca   to  jest  tak  jak  w wyborach,  stawiamy dwa "X" i  wtedy będzie  uzyskana  wymagana 
większość.  Nie rozumie drugiego sposobu głosowania.

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała Komisję Skrutacyjną czy to co powiedział Pan Malecki jest 
jasne, bo w ich odczuciu byłoby dużo prostsze głosowanie.   

Radny Wiesław Gajdowski  zapytał czy to jest wniosek formalny Pana Maleckiego, to należy go 
przegłosować.

Przewodnicząca Rady Gminy poddała wniosek Pana Maleckiego pod głosowanie. Za przyjęciem 
wniosku głosowali wszyscy radni. Wniosek został przyjęty. Poprosiła Komisję Skrutacyjną, aby od 
nowa dostosowali sposób głosowania do wniosku. Zarządziła 5-min przerwy.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  po  przerwie  wznowiła  obrady  sesji.  Poprosiła  Przewodniczącą 
Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie sposobu głosowania.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła sposób głosowania w następującej treści: 
  

1.Przewodniczący Rady Gminy odczytuje sposób głosowania.

2.Głosowanie  tajne  przeprowadza  komisja  skrutacyjna  składająca  się  z  3  osób  wybranych  w 
głosowaniu  jawnym spośród  członków Rady (  prowadzący obrady  sesji  prosi  o  zgłaszanie 
kandydatów  do  Komisji  Skrutacyjnej  i  poddaje  kandydatury  pod  głosowanie).  Po  wyborze 
Komisja skrutacyjna wybiera ze swego grona przewodniczącego.

3.Członek Komisji skrutacyjnej nie może kandydować na stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy.

4.W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą ostemplowanych pieczęcią Rady Gminy kart do 
głosowania.

5.Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji.

6.Miejsce do głosowania zostanie wyznaczone i zapewnia tajność i indywidualne podjęcie decyzji.

7.Prowadzący obrady sesji otwiera listę kandydatów na stanowisko Wiceprzewodniczącego.  

8.Po  podaniu  listy  kandydatów  na  stanowiska  dwóch  Wiceprzewodniczących  Rady  Gminy 
prowadzący obrady sesji  przed zamknięciem listy kandydatów zapytuje każdego z nich, czy 
zgadza się kandydować i  po otrzymaniu odpowiedzi twierdzącej zamyka listę kandydatów, a 
następnie zarządza wybory.

9.Wybór następuje spośród nieograniczonej liczby kandydatów.

10.Głosowanie odbywa się przez wpisanie znaku „ X ” przy dwóch wybranych kandydatach.

11.Przeprowadza  się  głosowanie  dla  kandydatów,  którzy  uzyskali  największą  liczbę  aż  do 
wyłonienia  dwóch  Wiceprzewodniczących  Rady Gminy w wyniku  bezwzględnej  większości 
głosów w obecności  co najmniej  połowy ustawowego składu Rady.  W przypadku uzyskania 
przez  dwóch  lub  więcej  kandydatów  równej  ilości  głosów  przeprowadza  się  następną  turę 
wyborów. Wówczas na karcie do głosowania umieszcza się tych kandydatów, którzy otrzymali 
taką samą ilość głosów.
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12.Głos ważny jest tylko wtedy, gdy przy wybranej osobie wpisany jest znak „ X ”. Pozostałe głosy 
będą  nieważne.  W przypadku głosowania  nad jednym kandydatem na  karcie  do głosowania 
zaznacza się przy nazwisku w kratce TAK lub NIE znak  „ X ”. Pozostałe głosy będą nieważne. 

13. Przed podjęciem głosowania komisja skrutacyjna sprawdza czy urna jest pusta.

14. Przewodniczący komisji skrutacyjnej kolejno odczytuje z listy imię i nazwisko radnego, który z 
kolei podchodzi do wyznaczonego miejsca i otrzymuje kartę do głosowania i przy wybranym 
kandydacie  stawia  znak  „  X  ”.  Po  zakreśleniu  właściwego  kandydata  wrzuca  kartę  do 
głosowania do urny.

15.Po zebraniu kart  do głosowania,  komisja skrutacyjna dokonuje obliczenia głosów, sporządza 
protokół, po czym Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej go odczytuje.

5)  Następnie  Przewodnicząca  Komisji  powiedziała,  że  zanim  Rada  przystąpi  do  głosowania, 
poprosiła o prezentacje kandydatów na Wiceprzewodniczących. W pierwszej kolejności poprosiła 
Pana Wiesława Gajdowskiego.

Radny Wiesław Gajdowski powiedział, że podtrzymuje swoją poprzednią prezentację.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  poprosiła  Pana  Hansiego  Jurgena  Maleckiego  o 
prezentację.

Radny Hansi Jurgen Malecki  powiedział,  że  urodził  się bardzo,  bardzo dawno temu w Gminie 
Braciany. Jego działalność zawodowa  trwała przez ponad 20 lat w Urzędzie Gminy w Barcianach, 
w  tym  przez  ostatnie  10  lat  na  stanowisku  kierownika  Referatu  Rolnictwa.  21  lat  kolejno 
przepracował w Urzędzie Rejonowym w Kętrzynie, który następnie przekształcił się w Starostwo 
Powiatowe  i  tam pracował  na  stanowisku  starszego  inspektora,  a  także  naczelnika   Wydziału 
Rolnistwa. Myśli, że posiada pewne doświadczenie w pracy samorządowej.  Podziękował.

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła trzeciego kandydata – radnego Zbigniewa Stankiewicza.

Radny  Zbigniew  Stankiewicz  powiedział,  że  urodził  się  trochę  później  niż  jego  rywal  radny 
Malecki. Jest "x" lat radnym w okręgu Winda i Niedziały i jeśli zostanie Wiceprzewodniczącym 
postara się godnie sprawować stanowisko i pomagać Pani Wiceprzewodniczącej. Podziękował.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  podziękowała  za  prezentacje  i  poprosiła  członków  Komisji 
Skrutacyjnej o przeprowadzenie głosowania.  

6) Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne. Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 
przerwę do zakończenia pracy Komisji Skrutacyjnej. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady sesji.  Oddała głos Przewodniczącej 
Komisji Skrutacyjnej.
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej- Marianna Stefańska  odczytała protokół komisji. W wyniku 
głosowania tajnego Wiceprzewodniczącymi zostali wybrani – Zbigniew Stankiewicz i Hansi Jurgen 
Malecki. 

7) Przewodnicząca  Rady Gminy podziękowała  za  pracę  w Komisji  Skrutacyjnej  jej  członkom. 
Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  projekt uchwałę Nr I/2/2010 w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Barciany.  Zapytała kto jest za przyjęciem tej uchwały. W 
głosowaniu jawnym za głosowało – 15 radnych. (uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt drugiej uchwały Nr I/3/2010 w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Barciany. (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
W głosowaniu jawnym za przyjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od 
głosu.  Przewodnicząca Rady Gminy pogratulowała Wiceprzewodniczącym i  poprosiła  o  zajęcie 
miejsc  w   jej  pobliżu.  Przekazała  na  ręce  Rady  deklarację  pracy  w  komisjach,  poprosiła  o 
wpisywanie  na  członków komisji.  Zarządziła  przerwę do momentu  kiedy lista  wróci  do  niej  z 
wpisanymi członkami. 

Ad. 8. Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady sesji i rozpoczęła od powołania 
Komisji Rewizyjnej. Chęć pracy w Komisji Rewizyjnej zgłosili następujący kandydaci: 

Stefańska Marianna, Całuch Grzegorz, Koryga Jolanta Zofia, Górska Beata.

Powiedziała, że jest to wymagana ilość, więc odczytała projekt uchwały Nr I/4/2010 w sprawie 
wyboru  Komisji  Rewizyjnej.  W głosowaniu  jawnym  uchwała  została  przyjęta  15  głosami  za.
(uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

Ad. 9. Powiedziała, że kolejnym punktem jest wyłonienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
spośród osób, które są członkami Komisji. Poprosiła o zgłaszanie kandydatów.

Radna Anna Witkowska zgłosiła Panią Mariannę Stefańską.  

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy Pani Marianna Stefańska zgadza się na kandydowanie.
 
Radna Marianna Stefańska  wyraziła  zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  zapytała  czy  są  inni  kandydaci.  Nie  było,  w  związku  z  czym 
Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt   uchwały  Nr  I/5/2010  w  sprawie  wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zapytała kto jest za przyjęciem tego projektu uchwały – 14 
radnych głosowało za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. (uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 10. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że kolejnym punktem jest powołanie 
Komisji  Finansów  i  Budżetu.   Odczytała  radnych,  którzy  zgłosili  chęć  pracy  w  tej  Komisji: 
Biedrawa  Bogusław,  Stankiewicz  Zbigniew,  Szwajdych  Andrzej,  Całuch  Grzegorz,   Fedczak 
Andrzej,  Prokop  Adam  Robert,  Koryga  Jolanta  Zofia,  Gbur  Eugenia.  Stwierdziła,  że  jest  to 
wymagana ilość i przystąpiła do przeczytania projektu uchwały Nr I/6/2010 w sprawie powołania 
Komisji  Finansów i  Budżetowej.  W głosowaniu  jawnym za  przyjęciem uchwały głosowało  15 
radnych. (uchwała stanowi załącznik do protokołu)
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Ad. 11. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że kolejnym punktem jest powołanie 
Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych.  Chęć  pracy  w  tej  Komisji  zgłosili 
następujący członkowie: Malecki Hansi Jurgen, Witkowska Anna, Szwajdych Andrzej, Stefańska 
Marianna, Gajdowski Wiesław,  Prokop Adam Robert, Górska Beata.  Przeczytała następnie projekt 
uchwały Nr I/7/2010 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych. 
W głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. (uchwała stanowi załącznik 
do protokołu)

Ad. 12.  Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że kolejnym punktem jest powołanie Komisji 
Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska.  Chęć  pracy  w  tej  Komisji  zgłosili 
następujące osoby:  Malecki  Hansi  Jurgen,  Witkowska Anna,  Biedrawa Bogusław,   Stankiewicz 
Zbigniew, Gastołek Robert i Gbur Eugenia. Przeczytała następnie projekt uchwały Nr I/8/2010 w 
sprawie  powołania  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska.  W 
głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. (uchwała stanowi załącznik do 
protokołu)

Ad. 13. Następnie Przewodnicząca  Rady Gminy powiedziała, że kolejnym punktem obrad jest 
sprawozdanie  Wójta Gminy Barciany o stanie Gminy. Poprosiła o zabranie głosu. 

Wójt Gminy Barciany- Łukasz Wiśniewski po pierwsze podziękował za udzielenie  mu głosu, a po 
drugie pogratulował wszystkim radnym objęcia funkcji w Radzie Gminy. Powiedział, że zgodnie z 
§ 18 ust. 4 Statutu Gminy Barciany  jest punkt – „Sprawozdanie Wójta Gminy Barciany o stanie 
Gminy”. Powiedział,  że Statut dość lakonicznie to określa,  nie uszczegóławiając co powinno w 
takim sprawozdaniu  się  znaleźć.  Bazując  na  tradycji  i  na  tym  jakie  sprawozdanie  złożył  Pan 
Kozyra,  w  podobnym  stylu  chciałby  przedstawić  to  sprawozdanie.  Powiedział,  że  Gmina  ma 
określone jednostki, którymi administruje, wymienił je. Następnie przedstawił sprawozdanie, które 
stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 14. Sprawy różne. 

Przewodnicząca  Rady Gminy - Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała zaproszonym 
gościom za to, że przyjęli zaproszenie. Podziękowała wszystkim radnym za bardzo sprawną pracę 
podczas dzisiejszej sesji, bowiem było 15 punktów sesji i wszystko bardzo sprawnie poszło. Na 
koniec  przedstawiła  refleksję,  bo  pomyślała  sobie,  że   bierzemy udział  w historycznej  chwili, 
bowiem po  raz  pierwszy  kobieta  jest  na  stanowisku  Przewodniczącej  Rady  Gminy.  Myśli,  że 
kobiety poczują się w tym momencie trochę lepiej. 

Ad. 15. W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła I 
sesję Rady Gminy Barciany kadencji 2010-2012 o godz. 15.30.  

   

   
Przewodnicząca Rady Gminy

                                                                                            Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas        

 Protokolant: Emilia Żelichowska           
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